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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 

ktoré sa konalo 27. júna 2023 
 

 
Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:   R.Mikulová, M.Kušnierová 
Zapisovateľka: Ing. L. Kopačková 
 
 
K bodu 1. – Otvorenie zasadnutia 
 

 Starosta obce Ing J. Šamaj viedol zasadnutie. Privítal prítomných a skonštatoval, že  
vzhľadom na počet prítomných  poslancov 7, je zasadnutie uznášaniaschopné.  Z dnešného 
zasadnutia sa ospravedlnila kontrolórka obce p.A.Dobrodejová. 
 
 
K bodu 2. – Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 
 

Starosta obce predniesol návrh programu zasadnutia. Poslanci hlasovali o programe 
zasadnutia OZ v nasledovnom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 
3. Záverečný účet obce za rok 2022 
4. Rozpočtové opatrenie č. 8 
5. Plán kontrolnej činnosti hlavne kontrolórky obce Dulov na II. polrok 2022 
6. Správa o činnosti 
7. Rôzne 
8. Diskusia 
9. Záver 

 

K uvedenému bolo prijaté Uznesenie č. 42/2023  
 
 

Za: 7 Ing. V.Backo,  M.Kušnierová, R.Mikulová, Ing. M.Mišovec, J.Pánov, 
Ing. T.Staňo, P. Toman 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
 
 
K bodu 3. – Záverečný účet obce za rok 2022 
 

Materiál k bodu obdržali poslanci e-mailovou poštou v dostatočnom predstihu. 
Informáciu k bodu predniesol Ing. M.Mišovec, predseda ekonomickej komisie. Obec Dulov 
v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy po skončení rozpočtového 
roka 2022 spracovala  údaje o rozpočtovom hospodárení  do Záverečného účtu obce Dulov za 
rok 2022. Návrh záverečného účtu bol od 6. júna 2022 zverejnený na úradnej tabuli 
a internetovej stránke obce a občania sa mohli k návrhu vyjadriť do 16.6.2023. K návrhu nebola 
vznesená žiadna pripomienka.  
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Záverečný účet Obce Dulov za rok 2022 obsahuje informácie o rozpočte obce a jeho 
zmenách. Rozoberá plnenie príjmov a výdavkov za celý rok, obsahuje prehľad  hospodárenia 
fondov obce – rezervného a sociálneho. V dokumente je finančné usporiadanie obce voči 
štátnemu rozpočtu, fyzickým a právnickým osobám za získané a poskytnuté granty. Súčasťou 
materiálu je bilancia aktív a pasív. V záverečnom účte je podaný prehľad o stave a vývoji dlhu 
obce.  

Ing. M.Mišovec zároveň predniesol Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce 
k návrhu záverečného účtu obce Dulov za rok 2022 (Príloha č.1). Hlavná kontrolórka odporúča 
obecnému zastupiteľstvu schválenie záverečného účtu a celoročného hospodárenia za rok 2022 
bez výhrad. 
 
 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 43/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo,  M.Kušnierová, R.Mikulová, Ing. M.Mišovec, J.Pánov, 
Ing. T.Staňo, P. Toman 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
 
 
K bodu 4 – Rozpočtové opatrenie č. 8 
 

  

Materiál k bodu obdržali poslanci e-mailovou poštou v dostatočnom predstihu. 
Informáciu k bodu predložila M.Kušnierová. 

Zo záverečného účtu obce bol zistený prebytok hospodárenia minulého roku, ktorý bol 
prevedený do rezervného fondu. Celý RF z r. 2022 a zostatok z predchádzajúceho obdobia, spolu 
34.225 € bude použité na projektovú dokumentáciu rekonštrukcie KULTÚRNEHO DOMU. 
Čiastka 2.281,20 € na zameranie skutkového stavu a 31.943,76 € za projekty rekonštrukcie 
a prístavby KD. V príjmovej časti rozpočtu sa upravuje položka výnos z príjmov fyzických osôb 
Obec rozpočtovala položku vo výške 367.000 €. Ministerstvo financií SR až v priebehu roka 
2023 zverejnilo objem výnosu daní, ktorý obci zašle. Výška výnosu bola 372.932 €. O rozdiel 6 
tis € navyšujeme rozpočet. 

Navýšenie podielových daní bolo vo výdavkovej časti rozpočtu použité na OBCI na 
vytvorenie a sprevádzkovanie webovej stránky, ktorá už nespĺňa  zobrazovacie štandardy a je 
kapacitne obmedzená. Výdavok na základe cenových ponúk je 4 tis. €. Na MIESTNYCH 
KOMUNIKÁCIACH boli realizované  najnevyhnutnejšie opravy výtlkov s úpravou rozpočtu 
o 1.355 €. Všeobecné služby v MATERSKEJ ŠKOLE boli upravené o 395 €, z rozpočtu položky 
už bolo doteraz čerpané na  verejné obstaranie (2.000 €)  na rozšírenie MŠ.  Občanovi 
v HMOTNEJ NÚDZI bol poskytnutý príspevok na obedy (zvýšenie položky o 250 €).    
 
 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 44/2023 
 
 

Za: 5 Ing. V.Backo,  M.Kušnierová, R.Mikulová, J.Pánov, P. Toman 
Proti:  1 Ing. M.Mišovec 
Zdržal sa: 1 Ing. T.Staňo 
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
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K bodu 5. - Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Dulov na 2. polrok 2023 
 
 

Materiál k bodu obdržali poslanci e-mailovou poštou v dostatočnom predstihu. 
Informáciu k bodu predniesol J.Pánov. 

Hlavná kontrolórka obce A.Dobrodejová spracovala návrh plánu kontrolnej činnosti na 2. 
polrok 2023 (Príloha č. 2), ktorý bol zverejnený na webovom sídle obce, na úradnej tabuli a bol 
zaslaný poslancom. K návrhu plánu neboli vznesené pripomienky.  
 
 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 45/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo,  M.Kušnierová, R.Mikulová, Ing. M.Mišovec, J.Pánov, 
Ing. T.Staňo, P. Toman 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
 
 

 
K bodu 6. – Správa o činnosti 
 

 Správu predložil starosta obce Ing. Jozef Šamaj. Informoval o nasledovnom: 
- 17.6.2023 sa uskutočnil futbalový turnaj žiakov U11 za účasti mužstiev zo Slovenska ale 

aj Moravy, poďakoval p. M.Novosadovi – trénerovi a Ing.V.Backovi ako aj ostatným 
rodičom a dobrovoľníkom za kvalitne pripravený turnaj a jeho nerušený priebeh 

- 18.6.2023 – bol ukončený súťažný ročník 2022/2023 – futbalisti Dulova sa stali víťazom 
8.ligy a postupujú do vyššej súťaže 

- DHZ – družstvo žien sa stalo víťazom na súťaži v Pruskom 

- v máji sa konala Eucharistická procesia po obci, ktorej sa zúčastnilo cca 90 ľudí 

- začali sa realizovať stavebné práce na prístavbe kuchyne s jedálňou MŠ – stavba bola 
požehnaná p.kaplánom 

- v júni sa uskutočnila návšteva žiakov z Družobnej obce Bystřice pod Lopeníkem, 
v spolupráci starostu obce a pedagógov zo ZŠ Dulov bol pre nich pripravený celodenný 
spoločný program aj s našimi žiakmi – návšteva Vyhliadkovej veže v Trenčianskej 
Závade, Gazdovstvá Uhliská, kde okrem iného bol pre nich pripravený aj obed. Starosta 
poďakoval Ing. J.Mišíkovi a spoločnosti AGROFARMA Červený Kameň za sponzorský 
finančný príspevok na úhradu nákladov a autobusu, spoločnosti COOP Jednota za vecný 
príspevok vo forme sladkostí pre deti. 

- ďalej boli realizované práce v obci: demontáž poškodenej preliezky v ZŠ, kosenie 
verejný priestranstiev, práce na ČOV, kde sú stále pretrvávajúce problémy, úprava zelene 
v okolí požiarnej zbrojnice 

- rozlúčka s pánom kaplánom J.Kocifajom, ktorý v našej farnosti pôsobil 4 roky 

- koncert žiakov ZUŠ 
 
 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 46/2023 
 

Za: 7 Ing. V.Backo,  M.Kušnierová, R.Mikulová, Ing. M.Mišovec, J.Pánov, 
Ing. T.Staňo, P. Toman 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
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K bodu 7. – Rôzne 
 

 Informáciu k bodu predniesla R.Mikulová.  
M.Mišíková, riaditeľka MŠ predložila starostovi dňa 26.6.2023 návrh na zvýšenie 

prevádzkového poplatku detí MŠ od školského roka 2023/2024. Súčasný poplatok je 7 € a bol 
schválený s účinnosťou od 01.01.2017. Viac ako 5 rokov sa poplatok nezvyšoval, pričom okolité 
obce ho už viackrát upravovali. Vzhľadom k nárastu prevádzkových nákladov navrhuje p. 
riaditeľka jeho úpravu na 15 €.  Prehľad poplatkov v okolitých obciach: Horovce -15 €, Kvašov -
13 €, Tuchyňa - 15 €, Mikušovce - 15 €, Č. Kameň - 10 €, Led.Rovne - 30 €. 

Druhá žiadosť, ktorú p. riaditeľka predložila, sa týka prijatia ďalšieho pedagogického 
zamestnanca do materskej školy od 01.09.2023. V dňoch 27. a 28. marca 2023 bola v materskej 
škole vykonaná komplexná školská inšpekcia. V závere bolo konštatované, že boli porušené 
všeobecne záväzné právne predpisy týkajúce sa bezpečnosti a ochrany zdravia pri výchove 
a vzdelávaní a to z dôvodu, že v popoludňajších hodinách (počas spánku) je v jednej triede 
zaradený vyšší počet detí ako stanovil Regionálny úrad verejného zdravotníctva. MŠ funguje ako 
dvojtriedna s tým, že výchovno-vzdelávaciu činnosť zabezpečujú traja pedagogickí zamestnanci 
a to v dopoludňajších hodinách v každej triede jedna p. učiteľka, na poobedňajší pobyt sa deti 
spoja a fungujú v rámci jednej triedy s jedným pedagógom. Toto bolo práve inšpekciou vytknuté 
lebo jeden pedagogický zamestnanec nemôže mať na starosti toľko detí. A preto bolo uložené 
prijať také opatrenia, aby výchovno-vzdelávaciu činnosť vykonávali striedavo na zmeny dvaja 
učitelia v jednej triede s celodennou výchovou a vzdelávaním.  
    

K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 47/2023  
 
 

Za: 7 Ing. V.Backo,  M.Kušnierová, R.Mikulová, Ing. M.Mišovec, J.Pánov, 
Ing. T.Staňo, P. Toman 

Proti:    
Zdržal sa:   
Nehlasovali:   
Neprítomní:   
 
 
K bodu 8. – Diskusia 
 

 Starosta obce – poinformoval, že v prvom júlovom týždni bude v MŠ potrebné celkové 
vypratanie priestorov kuchyne, skladov a kancelárie, aby bol priestor pripravený na odovzdanie 
realizátorovi stavby.  
 

Ing. T.Staňo – predniesol návrh, či by nestálo za úvahu, aby sa popri budovaní novej 
triedy urobila rekonštrukcia aj jestvujúcej triedy nakoľko aj tá nutne potrebuje opravu. 

 

Starosta obce – minulý rok cez prázdniny sa komplet všetko vymaľovalo ale nakoľko 
priestory starej kuchyne nie sú odvetrané tak para, ktorá vznikala spôsobuje opätovné vlhnutie a 
tvorbu plesní. Navrhuje aby priestory triedy, šatne a chodby boli opäť vymaľované a počkať ako 
sa to bude chovať bez kuchyne. 

 

P.Toman – súhlasí s tým, aby sa to tiež urobilo teraz, treba zohnať firmu, aby nacenila 
práce. 

 

Ing.V.Backo – zastáva názor, že nedá sa to teraz všetko robiť „narýchlo“, je potrebné 
popremýšľať ako by to bolo najlepšie urobiť a taktiež ako a z čoho sa to bude financovať. 

 

P.Toman – zaujíma sa o to ako sa bude riešiť odvetrávanie požiarnej zbrojnice, keďže 
v tesnej blízkosti sa postavila prístavba a vetranie cez okná nie je účinné. V zbrojnici po 
zaparkovaní hasičskej techniky sú výpary z výfukov, ďalej sú tu uskladnené PHM. 
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Starosta obce – je si vedomý tohto stavu a bude sa uvažovať o odvetraní zbrojnice, aby sa 
problém vyriešil. Navrhol stretnutie v pondelok 3.7.2023 o 19.00 hod. v areáli MŠ, aby si 
spoločne prezreli priestory a dohodli sa priamo na mieste na ďalšom postupe. Poslanci súhlasili. 

 
Starosta obce v rámci tohto bodu ďalej informoval: 

- 18.7.2023 bude konanie týkajúce sa predĺženia skúšobnej prevádzky ČOV. ČOV nie je 
stále dokončená nakoľko chýba kalové hospodárstvo.  

- Obec Horovce sprevádzkovala nový merný žľab, teraz si môže starosta kedykoľvek cez 
internet pozrieť stav meradla a pretečené množstvo. 

- Pripravuje sa žiadosť o finančný príspevok na projekt: Detské ihriská – zelená telocvičňa 
Dulov v areáli Základnej školy – výška spolufinancovania, v prípade úspešnosti žiadosti, 
je 5 %, čo predstavuje približne 23 000 eur. 

- V najbližšom období sú plánované tieto podujatia: hasičské preteky detí a dospelých (29. 
a 30. júla), Futbalový turnaj o pohár obce Tuchyňa, Morová rana (20. august), 
v septembri hody. 

- V letných mesiacoch sa budú tiež budovať ružencové schody, čaká sa na dodávku 
„podvalov“, ktoré by mali prísť v kontajneri, ktorý bol zakúpený od spoločnosti Cargo.  
Prosí poslancov o pomoc pri budovaní. 

- Zároveň je potrebné realizovať presťahovanie kontajnerov na šatstvo v zmysle uznesenia, 
ktoré bolo prijaté poslancami na jednom zo zasadnutí OZ. Spoločnosť, ktorá zabezpečuje 
vyprázdňovanie kontajnerov súhlasí. Po ich presťahovaní je potrebné spoločnosti mailom 
oznámiť nové miesto so zakreslením do mapy resp. zaslanie GSP súradníc. 

 
Starosta obce taktiež dal poslancom na zváženie zákaz pouličných výkupov mimo tých, 

na ktoré má vykupujúci uzatvorenú zmluvu s obcou. Týka sa to tých „výkupcov“, ktorí hlavne 
počas víkendov prechádzajú cez obec a vykupujú. Okrem toho, že sú povinní mať uzatvorenú 
zmluvu s obcou a OZV,  sa oni a aj občania, ktorí im odpad odovzdajú dopúšťajú trestného činu 
lebo narábajú v mnohých prípadoch s nebezpečným odpadom. 

 
M.Kušnierová – prosí poslancov o návrhy v súvislosti s hodovými oslavami v septembri. 
 

P.Toman – navrhuje zavolať niekoho na oživenie, môže sa skontaktovať so skupinou 
„Moštenskí pajtáši“ a prezistiť či sú v danom termíne voľní a koľko by vystúpenie stálo. 

  
M.Katerinčin – plesne v budove MŠ sú dlhodobý problém. Zaujíma sa, či keď sa 

realizovalo zateplenie bol vypracovaný energetický audit na budovu. Upozorňuje, že je potrebné 
riešiť tento problém „odspodu“, je potrebné odvlhčiť budovu, aby vlhkosť nepostupovala 
smerom hore. Myslí si, že je maľovanie zbytočné, nakoľko nie je odstránený hlavný problém. 
Chcel by vidieť energetický audit, ktorý bol spracovaný k zatepleniu škôlky. Zároveň by chcel 
osobné stretnutie so starostom obce na tému ČOV. 

 
Starosta obce -  súhlasí, telefonicky si dohodnú stretnutie. 

 
 
K bodu 9. - Záver 
  
 Starosta obce poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 
 
                                                                                                                    
Zápisnica je prečítaná a overená  ____________________________ 

                O v e r o v a t e l i a 


